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Forslag til vedtak 

1. Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering. 
2. Kontrollutvalget ber om at kommunedirektøren kommer i kontrollutvalgets møte 

21.09.2023 og gir en orientering om status på oppfølging av punkt 2c. 
 
Vedlegg 
Skjema - Oversikt eierskap 
Epost - kommunedirektørens tilbakemelding 
 
Saksopplysninger 
Saken gjelder oppfølging av rapport fra eierskapskontroll i Meråker kommune, behandlet i 
møte 22.09.2022, sak 26/22. Rapporten ble oversendt kommunestyret for videre behandling. 
I kommunestyremøtet 31.10.2022 (sak 65/22) behandlet kommunestyret rapporten. 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
  

1. Kommunestyret tar rapporten til orientering.  
  

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren:  
a. Oppdatere oversikten over kommunens eierskap årlig og inkludere 

eierstyring i årshjul og internkontrollsystem.  
b. Påse at saksstyringssystem for publisering av innkalling, saker og protokoll 

for selskapet fungerer.  
c. Legge frem en sak til kommunestyret hvor prinsipper for eierorganets 

fastsetting av godtgjøring av styreverv behandles.  
  

3. Kommunestyret ber eierrepresentanten(e) i selskaper som kommunen har 
eierinteresser i. 

a. Fremme forslag om at eierorganet i selskapet etablerer valgkomité.  
b. Unngå at det velges inn ledende folkevalgte i styret eller bedriftsforsamling.  
c. Fremme forslag om at oversendelse av innkalling og protokoller fra 

eierorganet oversendes kommunen.  
d. Fremme forslag om at kontrollutvalget kan utøve kontroll med selskap hvor 

dette ellers ikke følger av kommunelovens bestemmelser  
  

4.  Kommunestyret ber om at kommunedirektøren gir kontrollutvalget skriftlig 
tilbakemelding på oppfølging av vedtakets punkt 2 innen utgangen av april 2023. 
  

Kontrollutvalgets sekretariat har mottatt tilbakemelding fra kommunedirektøren på epost den 
03.05.2023. I eposten fremgår det at administrasjonen har kommet et stykke med punktene 
2a og 2 b i hht. vedlegget (vedlagt). Når det gjelder punkt 2c er dette enda ikke gjort.  
 
Kommunedirektøren vil komme i møtet og vil da kunne svare på eventuelle spørsmål 
utvalget måtte ha.  
 
Vurdering og konklusjon  
Kommunedirektøren har i tråd med vedtaket gitt en kort skriftlig tilbakemelding til 
kontrollutvalget om hvordan vedtakets punkt 2 har blitt fulgt opp. 



 
Ifølge eposten fra kommunedirektøren arbeides det som nevnt med de to første punktene, 
og det vedlagte skjemaet viser oversikten over kommunens eierskap. Når det gjelder 
tilbakemeldingen på oppfølging av punkt 2c skriver han at dette punktet fortsatt gjenstår å 
følge opp.  
 
Ettersom det ikke fremgår når det planlegges å legge frem en sak for kommunestyret ihht 
vedtakets punkt 2c mener sekretariatet at kontrollutvalget bør etterspørre dette i møtet. 
Kommunedirektøren kunne også ha utdypet litt bedre hvordan det er jobbet konkret med 
punkt 2b.  
 
Kontrollutvalgets sekretariat anbefaler utvalget å ta informasjonen til orientering, samt å følge 
opp saken videre i utvalgets møte i september.  
 
 


